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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXVII.2022  

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie Nr LXVII.2022 
z dnia 27 stycznia 2022 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:59 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i 1834) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję Rady Miejskiej 
w Kunowie, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji. 
Przewodniczący poinformował, że sołtysi nie zostali zaproszeni do wzięcia udziału w obradach 
Sesji ze względu na ograniczenia związane z pandemią koronawirusa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie stwierdził obecność 15 radnych, co stanowiło 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości uczestniczących w sesji stanowią załącznik 
Nr 1 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Projekt porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 18.01.2022 r. stanowi załącznik 
Nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2021 r. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych 

gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 

dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 

finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2022 – 2035. 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 

na 2022 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2022 roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla 

nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 

z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na obszarze Gminy Kunów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalno- Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Kunowie. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 

2021. 

12. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 

24 stycznia 2022 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie wpłynął wniosek 

Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i zasad korzystania z nich oraz 

opłat za ich korzystanie  

 

Kserokopia wniosku o wprowadzenie do porządku sesji Rady Miejskiej w Kunowie zwołanej na 
dzień 27 stycznia 2022 r. dodatkowego projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

Ponadto w dniu 26 stycznia 2022 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie 

wpłynął kolejny wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku obrad 

dwóch dodatkowych projektów uchwał tj.: 

- w sprawie aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta i Gminy w Kunowie”, 

- o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad, na jakich przewodniczącemu organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom rady osiedla będzie przysługiwała dieta  
 
Kserokopia wniosku o wprowadzenie do porządku sesji Rady Miejskiej w Kunowie zwołanej na 
dzień 27 stycznia 2022 r. dodatkowych projektów uchwał, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wnioski Burmistrza 

oraz treść przedmiotowych projektów uchwał zostały udostępnione radnym na tabletach, 

a omówienie procedowanych materiałów na obrady zostało szczegółowo przeprowadzone na 

posiedzeniach poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych czy zgłaszają jeszcze jakieś inne zmiany do 

proponowanego porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie rozszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków 

i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie, jako punkt 9. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, 
warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie, jako punkt 9. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat. 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i 
zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie, jako punkt 9. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały w sprawie aktualizacji "Lokalnego Programu Rewitalizacji 
dla Miasta i Gminy w Kunowie", jako punkt 12. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie aktualizacji "Lokalnego Programu 
Rewitalizacji dla Miasta i Gminy w Kunowie", jako punkt 12. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały w sprawie aktualizacji "Lokalnego Programu Rewitalizacji 
dla Miasta i Gminy w Kunowie", jako punkt 12. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad, na jakich 
przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom rady osiedla, 
będzie przysługiwała dieta, jako punkt 13. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad, 
na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom 
rady osiedla, będzie przysługiwała dieta, jako punkt 13. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad, na jakich 
przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom rady 
osiedla, będzie przysługiwała dieta, jako punkt 13. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad po zmianach. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad po zmianach. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 30.12.2021 r. 

W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 

przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 

radnych, czy mają pytania lub wnoszą uwagi do przygotowanego protokołu z dnia 

30.12.2021 r. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 30.12.2021 r. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z dnia 30.12.2021 r. 
 
Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0002.11.2022 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych 
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 
zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych 
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 
zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr 
Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.447.2022 o zmianie uchwały w sprawie określenia 
jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł 
tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 
dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, 
dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania., stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 – 2035. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radny Marek Mikos zapytał na jakie cele będą przekazane środki otrzymane przez gmina 

w ramach nagrody za szczepienia mieszkańców. 
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Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że przedmiotowe środki zostaną w całości 

zagospodarowane na cele związane z przeciwdziałaniem pandemii COVID-19, promocją 

szczepień i na działania, które są szczegółowo uregulowane w ustawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta i 

Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dopowiedział, że ze środków jakie uzyskała 

Gmina Kunów w ramach nagrody za szczepienia mieszkańców będą zakupione pulsyksometry, 

które zostaną przekazane mieszkańcom i to zadanie będzie na poziomie kwoty około 100 000 

zł, a reszta kwoty na zostanie przekazana na działanie o jakich mówiła Skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania 

do przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 – 2035.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.448.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022 – 2035., stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
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Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu uchwały o zmianie uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok.  
 
Wyniki głosowanie 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr 
Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.449.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 rok, stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2022 
roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że zgodnie z art. 70a 

ust. 1 Karty Nauczyciela w budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli. Organem właściwym do podjęcia 

decyzji w formie uchwały jest Rada Gminy. Przyjęta wysokość dofinansowania została 

przedstawiona związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli w Gminie Kunów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że w sprawie wydania opinii przez Komisje do 

procedowanego projektu uchwały nastąpił zbieg kompetencji Komisji. W związku 

z powyższym opinie wypracowywały dwie Komisje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2022 roku 
pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności 
kształcenia oraz planu podziału środków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
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Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Renata Ćwiklińska 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.450.2022 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2022 roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia 
dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków, stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 
obszarze Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że komunikacja publiczna na 

terenie gminy Kunów jest organizowana w sposób optymalny, jednak cały czas jest zmieniana 
i udoskonalana z uwzględnieniem wniosków i sugestii jakie docierają do Urzędu Gminy od 
mieszkańców. Ponadto Burmistrz poprosił osoby pełniące funkcje społeczne, aby 
przekazywały mieszkańcom informacje dotyczące transportu zbiorowego na terenie gminy 
Kunów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radna Barbara Domagała zapytała, czy jest możliwość przedłużenia linii na Prawęcin do 

miejscowości Małe Jodło. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

poinformował, że od mieszkańców miejscowości Małe Jodło, wpłynęło pismo z prośbą o kursy 

autobusu do ich miejscowości, ponieważ są chętni do korzystania z niego. Ponadto kierownik  
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nadmienił, że taka trasa będzie zgłoszona we wniosku o kolejne linie w ramach przewozów 

powiatowych, których nabory będą w drugim kwartale 2022 r. oraz poinformował, że będą 

prowadzone rozmowy z Wójtem Gminy Waśniów, czy nie będą zainteresowani przedłużeniem 

kursu przedmiotowej linii, ponieważ ten rejon jest na granicy gmin, a kurs mógłby być do 

miejscowości Piotrów i wówczas była by możliwość rozłożenia dopłat do kursów na trzy 

podmioty tj.: Powiat, Gminę Kunów i Gminę Waśniów. 

Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w Starostwie 

Ostrowieckim jest zaplanowane zadanie związane z budową odcinka drogi wraz z mostem 

w Małym Jodle, a w Gminie Kunów kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki 

Przestrzennej Małgorzacie Mazur zlecono, aby zostało wykonany projekt odcinka drogi między 

mostami w Małym Jodle i ten ciąg komunikacyjny był w dobrym stanie technicznym 

umożliwiającym przejazd komunikacji zbiorowej. Ponadto Burmistrz nadmienił, że droga, 

która prowadzi do Gminy Waśniów jest już zaprojektowana i zgłoszona do dofinansowania 

z tzw. „powodziówek” i przedłuża ten ciąg komunikacyjny, a droga od Chocimowa do tzw. 

tełówki, czyli litery T jest drogą powiatową i będziemy prosić powiat o poprawę jej stanu. 

Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej ponadto poinformował, że stan dróg 
powiatowych na terenie gminy Kunów sukcesywnie się poprawia. Ostatnie przedsięwzięcia 
dotyczące dróg powiatowych, jakie zostały zrealizowane na terenie gminy Kunów to m.in. 
droga powiatowa na Bukowie, ul. Wiatraczna i ul. Okrężna, która jest już przygotowana do 
odbioru po kompleksowo przeprowadzonej renowacji z podbudową i położeniem nowych 
warstw. Dodatkowo powiat dotował kwotę 400 000 zł do zadania w celu połączenia 
ul. Wiatracznej z ul. Szkolną na przedłużenie, aż do tzw. Kozianki. Burmistrz zapewnił, że cały 
czas trwają rozmowy w celu poprawy stanu kolejnych dróg powiatowych znajdujących się na 
terenie gminy Kunów, lecz są to przedsięwzięcia związane z dużym nakładem finansowym. 
Nakłady na te inwestycje będą ponoszone po obydwu stronach. Wkład własny oraz 
dodatkowo każde dofinansowanie z rządowego Programu Rozwoju Dróg, czy z innych 
programów z jakich będzie możliwość skorzystać. Jest możliwość także współpracy 
z nadleśnictwem przy realizacji zadań związanych z poprawą stanu dróg.  
Burmistrz nadmienił, że komunikacja w obecnej formie już jakiś czas funkcjonuje, lecz na 
wnioski mieszkańców będzie poprawiana i udoskonalana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marcie Ćwik. 
Radna Marta Ćwik podziękowała za zmianę kursu i poprosiła w imieniu mieszkańców o kurs 

około godziny 15, żeby uczniowie mogli powrócić ze szkoły. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

poprosił o pisemny wniosek w przedmiotowej sprawie i poinformował, że będą prowadzone 
rozmowy z przedstawicielami MZK w Ostrowcu Świętokrzyskim w celu ulepszenia komunikacji 
dla mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos zapytał o kursy autobusu w soboty w kierunku miejscowości Rudka do 
końca trasy tj. w Dołach Biskupich.  

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poinformowała, że kwota jaką dysponuje gmina na funkcjonowanie transportu zbiorowego 
w ramach porozumienia z gminą Ostrowiec w 2022 roku wynosi 300 000 zł. Po wykorzystaniu 
przedmiotowych środków w celu dalszego funkcjonowania porozumienia będzie konieczność 
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przekazania kolejnej dotacji Powiatowi Ostrowieckiemu z budżetu Gminy Kunów. W ramach 
obecnej dotacji jest możliwość przeniesienia kursu z dnia powszedniego na sobotę, lecz musi 
to wynikać z inicjatywy mieszkańców.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dopowiedział, że kursy, które obecnie 
funkcjonują zawarte są w kwocie dotacji, jaka została udzielona Powiatowi Ostrowieckiemu. 
Jeśli będzie obłożenie pasażerami tych kursów, uczniowie wrócą do szkół i więcej osób będzie 
korzystać z komunikacji zbiorowej i będą zwroty z biletów, wówczas będzie możliwość 
dodatkowej modyfikacji rozkładu jazdy poprzez dodanie kolejnych kursów autobusu. 
Burmistrz zapewnił, że gminę musi być stać na takie przedsięwzięcia nawet kosztem 
wykonania innych inwestycji w terminie późniejszym, ponieważ komunikacja zbiorowa służy 
dla mieszkańców. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski dodał, 
że jeśli w drugim kwartale 2022 roku powstanie kurs do Małego Jodła to trasa będzie 
przebiegała przez starodroże, czyli będzie jeździł przez Boksyckę, Rudkę i prawdopodobnie 
będzie to również jeden kurs w sobotę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińka zapytała o kursy autobusu na Bukowie, ponieważ w związku 
z pandemią dzieci nie uczęszczają do szkół, a kurs jest z zaznaczeniem “w roku szkolnym” 
i obecnie nie ma kursów tak jak w innych miejscowościach. Radna nadmienił, że wcześniej były 
kursy MZK na Piotrów przez Bukowie i Chocimów, które zabierały pasażerów z tych 
miejscowości. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poinformowała, że w ramach obowiązującego porozumienia autobusy MZK nie jeździły trasą 
do miejscowości Piotrów. Takie kursy były kilka lat temu. 

Radna Renata Ćwiklińka wyraziła, że nie ma woli ze strony kierownika o dodanie kursu do 
miejscowości Piotrów przez Chocimów i Bukowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapewnił, że kursy autobusów nie 
wynikają z woli kierownika i poprosił o ustosunkowanie się kierownika do wypowiedzi radnej.  

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
zaproponował, że zorganizuje spotkanie z kierownictwem MZK, na które zaprosi radną, aby 
przedstawiła swoje oczekiwania w celu wypracowania kompromisu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że już nie ma zgłoszeń 
do dyskusji  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 
obszarze Gminy Kunów. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej odnosząc się do pytania radnej Renaty 
Ćwiklińskiej dopowiedział, że z kursu, który wcześniej był do miejscowości Piotrów nikt nie 
korzystał i podczas kursu testowego także nikt nie skorzystał z autobusu MZK, dlatego został 
zniesiony. Obecnie może wystąpić taka sama sytuacja. 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.451.2022 w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na obszarze Gminy Kunów, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków 
i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił radnych, aby informowali 

mieszkańców jak wygląda procedura dodawania nowych miejsc przystankowych. Ponadto 
Burmistrz poinformował, że cały czas trasy kursów jaki i miejsc przystankowych jest 
udoskonalane i zmienianie na prośby mieszkańców, lecz musi to być zgodne z obowiązującymi 
przepisami prawa. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
dopowiedział, że w sprawie przystanków na łączniku pomiędzy starodrożem a ulicą Długą 
w Ostrowcu Świętokrzyskim kompetencje są po stronie referatu infrastruktury, ponieważ 
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lokalizacja przystanku musi być w określonym miejscu i w określonym punkcie na działce 
stanowiącej własność gminy, a nie na działkach prywatnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Katarzynie 

Banasik. 

Radna Katarzyna Banasik odnosząc się do wypowiedzi w sprawie przystanków 

poinformowała, że po konsultacjach w referacie infrastruktury nie ma przeciwskazań do 

zamontowania przystanku w proponowanej lokalizacji. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poinformował, że jeśli będzie wyrażona zgoda to przystanek zostanie przestawiony. Ponadto 
kierownik nadmienił, że będzie konieczność wymiany progu zwalniającego na łączniku od 
strony starodroża na zgodny z przepisami ruchu drogowego dotyczącymi transportu 
publicznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze 

zabrać głos w tym punkcie. 

 

Brak zgłoszeń. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i zasad korzystania 
z nich oraz opłat za ich korzystanie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.452.2022 o zmianie uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, 
warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie, stanowi załącznik Nr 10 do 
protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalno- Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2022. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalno- Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2022. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.453.2022 w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalno- Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2022, 
stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Kunowie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że do wyłącznej 

właściwości Rady Miejskiej w Kunowie należy powoływanie opiekuna Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Kunowie. W dniu 14 stycznia 2022 roku Przewodnicząca Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Kunowie, Pani Marta Ziemba pisemnie zwróciła się do Rady Miejskiej w Kunowie 

z prośbą o rekomendację i powołanie na stanowisko opiekuna Pawła Gawrona. 

Przewodniczący nadmienił, że treść procedowanej uchwały jak i pisma w sprawie 

rekomendacji zostały udostępnione radnym na tabletach i poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Pożarowej Marię Pająk 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Pożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.454.2022 w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej 
Rady Miejskiej w Kunowie, stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej pogratulował Panu Pawłowi Gawronowi 

i podziękował za dotychczasową pracę i zaangażowanie na rzecz Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Kunowie. Burmistrz zapewnił dalszą współpracę i pomoc w podejmowanych działaniach 
przez jedyną w powiecie Młodzieżową Radę Miejską w Kunowie. Ponadto Burmistrz 
podziękował radnym Młodzieżowej Rady za udział w ostatnich uroczystościach 
upamiętniających wybuch Powstania Styczniowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Kierownikowi Gminnego 
Centrum Informacji Pawłowi Gawronowi. 

Kierownik Gminnego Centrum Informacji Paweł Gawron podziękował za zaufanie i zapewnił 
dalszy rozwój, współpracę i promowanie młodzieży z terenu gminy Kunów, jak również 
kontynuowaniu podjętych działań przez Młodzieżową Radę Miejską w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek również pogratulował kandydatury na 
opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie oraz podziękował za dotychczasową 
współpracę i rzetelnie przygotowywane wszystkich przedsięwzięć jakie były podejmowane 
przez Młodzieżową Radę Miejską we współpracy z Radą Miejską w Kunowie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podkreślił, że świadomość obywatelska 
radnych z Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie jest bardzo wysoka, co napawa 
optymizmem na przyszłość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji "Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta 
i Gminy w Kunowie". 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie:  
podjęcia uchwały w sprawie aktualizacji "Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta i Gminy 
w Kunowie". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.455.2022 w sprawie aktualizacji "Lokalnego Programu 
Rewitalizacji dla Miasta i Gminy w Kunowie", stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad, na jakich 
przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom rady 
osiedla, będzie przysługiwała dieta. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad na jakich przewodniczącemu 
organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom rady osiedla, będzie 
przysługiwała dieta. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXVII.456.2022 o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad 
na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom 
rady osiedla, będzie przysługiwała dieta, stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2021. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że „…zgodnie 

z paragrafem 102 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy w Kunowie, Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej 
w Kunowie w terminie do 30 stycznia każdego roku ma obowiązek złożyć Radzie Miejskiej 
roczne sprawozdanie ze swojej działalności za rok ubiegły.” 
Ponadto Przewodniczący nadmienił, że treść sprawozdania została udostępniona radnym na 
tabletach i omówiona na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, w którym uczestniczyli wszyscy 
obecni radni i poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Jadwigę Banasik o przedstawienie 
przedmiotu procedowanego dokumentu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik przedstawiła ogólne założenia 
z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego dokumentu. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
sprawozdania oraz za rzetelnie wykonaną pracę podczas przeprowadzonych kontroli.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik również podziękowała członkom 
Komisji Rewizyjnej za duży wkład pracy i obecność podczas wszystkich posiedzeń. 

 
Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 
2021, stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
 
15. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 
19 stycznia uczestniczył jako gość w III Wojewódzkim Turnieju Kwalifikacyjnym Tenisa 

Stołowego Seniorów do Mistrzostw Polski, który organizowany był w Publicznej Szkole 
Podstawowej w Kunowie.  

Uczestniczył w toku działań przygotowawczych i organizacyjnych wyjazdu drużyny 'STS 
Zgoda Janik' do Tarnobrzegu na mecz ćwierćfinałowy Ligi Mistrzów i Europy. 

23 stycznia na zaproszenie zarządu 'Siarki Tarnobrzeg' uczestniczył m.in. w meczu zespołu 
żeńskiego drużyny 'STS Zgoda Janik', który awansował jako półfinalista Ligi Mistrzów Europy. 

26 stycznia uczestniczył w organizacji i przeprowadzeniu szkolenia hybrydowej sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie, celem nabycia koniecznych umiejętności. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami będzie udostępnione na profilu Facebook, 
jak również zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej urzędu i zachęcił do zapoznania się z przedmiotowym dokumentem, w którym 
zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie między sesjami. 
Ponadto Burmistrz nadmienił, że przy uroczystym przekazaniu do użytku windy, która już 
funkcjonuje w budynku urzędu na zaproszenie przybył Pan Senator Jarosław Rusiecki, jak 
również Poseł Krzysztof Lipiec, szef struktur Prawa i Sprawiedliwości na terenie województwa 
świętokrzyskiego. Ponadto Burmistrz poinformował, że oprócz windy działa również biuro 
podawcze oraz została zaaranżowana i wykonana od podstaw łazienka dla osób 
z niepełnosprawnościami, której na parterze budynku nie było. 
Podczas rozmowy z Panami parlamentarzystami Burmistrz poinformował, że wstępnie zostało 
zaakceptowane kolejne złożenie wniosku w ramach 'Polskiego Ładu', który zawiera takie 
działania jak: gruntowna termomodernizacja budynku Urzędu Miasta i Gminy z wymianą 
oświetlenia na ledowe w środku, wybudowanie fotowoltaiki na dachu obiektu, jak również 
zaaranżowanie otoczenia wokół urzędu oraz wymiana kotła węglowego. Przedmiotowy 
wniosek będzie obejmował działania na kwotę 5-ciu milionów. Burmistrz nadmienił, że jeżeli 
kwota 5-ciu milionów złotych będzie przyznana, to suma rządowych pieniędzy jaka została 
i zostanie przyznana Gminie Kunów w okresie 2 lat będzie wynosiła łącznie 20 milionów 
złotych i poinformował, że w Gminie Kunów takich dofinansowań nie było.  
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Ponadto zostało uzyskane pozwolenie na budowę Domu Pomocy Społecznej w Miłkowskiej 
Karczmie, w którym swoją siedzibę będzie miało koła gospodyń, jak również dla mieszkańców 
zostanie usytuowana kaplica w jednym z pomieszczeń budynku. Na Facebooku Burmistrz 
umieścił wizualizację obiektu, do zapoznania się.  
Kolejne przedsięwzięcia jakie zostały omawiane przez Burmistrza dotyczyły m.in. jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Kunów, mieszkań socjalnych, zwrotu 
nienależnie opłaconego podatku od nieruchomości, Dworku w Chocimowie, w którym może 
powstać Uniwersytet Ludowy wraz ze świetlicą środowiskową, Skateparku w Kunowie, II etap 
kanalizacji w Janiku, sali teatralno-kinowej, dróg oraz dofinansowań jakie Gmina Kunów 
pozyskuje i o jakie będzie się starać. Ponadto Burmistrz poinformowała o planie rewitalizacji 
jaki został wykonany i korzyściami z nim związanych. 
Burmistrz podziękował radnym Rady Miejskiej za współpracę i jednomyślność przy 
podejmowaniu uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek również podziękował Burmistrzowi za 
współpracę i pozyskane środki zewnętrzne, które wpływają do budżetu Gminy Kunów. 

 
Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.1.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 29.12.2021 r. do 26.01.2022r.) stanowi załącznik 
Nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

17. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że do 

Przewodniczącego Rady wpłynęła jedna interpelacja od radnej Marii Pająk. Przewodniczący 
poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji i udzielił głosu radnej Marii Pająk. 

Radna Maria Pająk złożyła interpelację do Starostwa Powiatowego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim w sprawie ułożenia z kostki fragmentu odzyskanego chodnika, biegnącego 
wzdłuż drogi powiatowej 0649T na odcinku od posesji numer 104 w miejscowości Doły 
Biskupie w kierunku zbiornika „Wióry” - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 17 do 
protokołu, 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do procedowania kolejnego 

punktu porządku obrad. 
 
18. Wolne wnioski i informacje. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Katarzynie 
Banasik. 

Radna Katarzyna Banasik dopytała odnośnie terminu ogłoszenia przetargu i wykonania 
robót związanych ze świetlicą środowiskową w Wymysłowie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w przyszłym tygodniu 
zostanie ogłoszony przetarg, a zadanie musi zostać wykonane w tym roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos poinformował o mieszkaniu w Rudce, które z informacji jakie posiada, 
zostało przejęte przez gminę i poprosił o zajęcie się tym obiektem i wciągnięcie do zasobów 
mieszkaniowych gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie powierzył zadanie kierownikowi Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu oraz kierownik Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie Mazur. Ponadto Burmistrz 
poinformował, że są środki na tego typu zadania i jeśli będzie możliwość to na pewno ten 
obiekt zostanie zagospodarowany na cele socjalne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Darkowi 
Różalskiemu. 

Radny Darek Różalski zapytało o możliwości działalności gabinetu stomatologicznego 
w Ośrodku Zdrowia w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przekazał informacje jakie wpłynęły 
do Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie w przedmiotowym zakresie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej również przekazał działania jakie 
podejmuje ze swojej strony w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk zapytała o możliwości budowy kanalizacji w miejscowości Doły Biskupie. 
Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował o możliwościach uzyskania 

dofinansowań z Polskiego Ładu na przedmiotowe przedsięwzięcia, które są do wykonania na 
terenie gminy Kunów oraz odniósł się do zadłużenia Gminy Kunów. 

Radna Maria Pająk dopytała jeszcze odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego sołectwo Doły Biskupie. 

Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że kolejno wnioski są 
rozpatrywane, a środki na przedmiotowe przedsięwzięcia są w budżecie gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marcie Ćwik. 
Rana Marta Ćwik podziękowała za podjęte działania związane z planem zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego sołectwo Miłkowska Karczma. 
Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej odnosząc się do podziękowań, 

poinformował o kolejnych działaniach jakie są planowane do realizacji na przedmiotowym 
terenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu kierownikowi Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
przypomniał o modernizację ujęć wody. 

Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za przypomnienie i dodatkowo 
omówił plany związane z budową i organizacją bazy PSZOK. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Darkowi 
Różalskiemu. 

Radny Darek Różalski odnosząc się do podwyżek cen za energię oraz gaz i zapytał, jak się 
przedstawiają ceny w przedmiotowym zakresie w gminie.  
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Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła procedury związane z dostawą energii. 
Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że cały czas podejmowane 

są działania związane z planowaniem, rozbudową i budową instalacji fotowoltaicznych w celu 
ograniczenia wydatków na energię elektryczną jakie ponosi gmina. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował o braku zgłoszeń do 
dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
19. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXVII sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w posiedzeniu. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/23369/sesja-rady-miejskiej-27-stycznia-2022r.htm 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Kunowie 

Piotr Bek 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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